
About 17th Winter Deaflympics 2011 in the Vysoke Tatry.
Chairman of the Organizing Committee of 17th Winter Deaflympics for bridging the time to
obtain resources for the upcoming 17th Deaflympic Winter Games is trying to get last minute
domestic partner who would provide a loan. Unfortunately, despite serious efforts, this failed and
negotiations were completed unsuccessfully. Given the time factor in games can not prepare in
the original deadline.

Decision to cancel the 17th Winter Deaflympics was made in order not to increase spending
arrival of foreign participants. All costs incurred to date are recorded and immediately work and
debt have been cleared as soon as possible.

At the same time we ask for investment projects, including building stadiums in Levoca and
Kezmarok not been associated with the termination Deaflympics. Although the reconstruction
started in order to make them Deaflympic competition, itself an investment project is bound to
conduct games and investment activities will be implemented.

We recognize and we regret that, despite the best efforts and overcome obstacles for the
abolition of the Games, with a negative impact on Slovakia, Deaflympics and the overall
damage to the name of deaf athletes. We will do everything to these negative impacts are
limited to a minimum and ensure the progressive rehabilitation.

I as Chairman of the Organizing Committee, I accepted this responsibility and to bear and do
not avoid it. I believe that the opportunity to ensure settlement of all debt that in connection with
the preparation Deaflympics incurred.

Jaromir Ruda
COO OC 17 ZDH 2011 Vysoke Tatry

Bratislava, 11.2.2011



k 17. zimným deaflympijským hrám 2011 vo Vysokých Tatrách.
Predseda organizačného výboru 17. zimných deaflympijských hier pre preklenutie časového
obdobia do získania zdrojov pre nadchádzajúce 17. zimné deaflympijské hry sa snažil získať do
poslednej chvíle domáceho partnera, ktorý by poskytol pôžičku. Žiaľ napriek mimoriadnemu
úsiliu sa toto nepodarilo a rokovania boli neúspešne ukončené. Vzhľadom na časový faktor Hry
nemožno v pôvodnom termíne pripraviť.

Rozhodnutie o zrušení 17. zimných deaflympijských hier bolo vykonané s cieľom nezvyšovať
výdavky príchodom zahraničných účastníkov. Všetky doteraz vynaložené náklady sú evidované
a okamžite sa pracuje na tom, aby sa pozdĺžnosti vyrovnali čo najskôr.

Súčasne chceme požiadať, aby investičné akcie, vrátane rekonštrukcie štadiónov v Levoči a
Kežmarku neboli spájané so zrušením deaflympijských hier. Aj keď sa rekonštrukcie začali s
cieľom uskutočniť na nich deaflympijské súťaže, samotný investičný zámer nie je viazaný na
konanie hier a investičné akcie budú realizované.

Uvedomujeme si a je nám ľúto, že napriek maximálnemu úsiliu a prekonávaniu prekážok došlo
k zrušeniu Hier, s negatívnym dopadom na Slovensko, deaflympijské hry a celkovému
poškodeniu mena nepočujúcich športovcov. Urobíme všetko preto, aby tieto negatívne dopady
sme obmedzili na najnižšiu možnú mieru a zabezpečili postupnú rehabilitáciu.

Ja ako predseda organizačného výboru som túto zodpovednosť prijal a niesol a nevyhýbam sa
jej. Verím, že bude príležitosť, aby som zabezpečil vyrovnanie všetkých pozdĺžností, ktoré v
súvislosti s prípravou Deaflympiády vznikli.

Jaromír Ruda
predseda OV 17. ZDH 2011 Vysoké Tatry

Bratislava, 11.2.2011


